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اقتصادی

عصرآزادی/ س�رویس اقتصادی: جلسه ستاد 
زراعت چ�وب آذربایجان ش�رقي در راس�تای 
برنامه ریزي طرح توس�عه زراعت اس�تان که از 
۱۲ عضو تش�كيل شده به ریاس�ت اکبر فتحی 
- رئيس س�ازمان جهاد کشاورزی استان - و با 
حضور رئيس س�ازمان مدیری�ت و برنامه ریزی 

آذربایجان شرقی برگزار شد.
رئيس س��ازمان مديريت و برنامه ريزي آذربايجان 
شرقي بر لزوم ترسيم نقشه نهال كاري مختص استان 
آذربايجان شرقي تاكيد كرد و گفت: بايد نقشه اي در 
اين زمينه ترسيم ش��ود تا مشخص شود نهال كاري 

در كدام مناطق استان مناسب  است.
حيدر فتح زاده با اش��اره به اينک��ه آمادگي لازم را 
در زمينه تأمين اعتب��ار مورد نياز براي زراعت چوب 
داريم افزود: مي توانيم از ظرفيت سرمايه گذاران نيز 
در اين حوزه اس��تفاده كنيم و اراضي در بخش هاي 
مختلف نيز وجود دارد كه براي اين منظور مناس��ب 
ب��ه نظر می رس��ند ل��ذا در هر حوزه اي ك��ه نياز به 
تأمي��ن اعتبار باش��د براي انج��ام آن اقدامات لازم را 

انجام خواهيم داد.
جذابيت س�رمایه گ�ذاري در ح�وزه زراعت 

چوب
رئيس سازمان جهاد كشاورزي آذربايجان شرقي نيز 
در اين جلس��ه گفت: زراعت چوب حوزه اي سودآور 
ب��راي بخش خصوصي اس��ت و س��رمايه گذاران مي 
توانند براي سرمايه گذاري در اين حوزه اقدام كنند.

اكبر فتحي افزود: با توجه به نيازي كه در گذش��ته 
به چوب وجود داشت عده اي به زراعت چوب مشغول 
بودند و امروز نيز عده اي براي تأمين مواد اوليه صنعت 

چوب به فعاليت در حوزه توليد آن مي پردازند.
وي ادام��ه داد: مناب��ع طبيعي و آبخي��زداري براي 
حفاظ��ت از جنگل ها، به زراع��ت چوب توجه ويژه اي 
دارد ت��ا از اين راه جايگزيني ب��راي تأمين مواد اوليه 
صنعت چوب معرفي كن��د و در قالب هاي مختلف از 

قبي��ل توزيع نهال رايگان، از آن حمايت كرده اس��ت 
و در نق��اط مختلف اس��تان نيز طرح هاي��ي در اين 

خصوص اجرا شده است.
رئيس س��ازمان جهاد كشاورزي استان تاكيد كرد: 
برنامه وزير جهاد كشاورزي اين است كه براي اجراي 
هر طرحي كه در وزارت انجام مي ش��ود، يک مجري 
تعيين ش��ود چرا ك��ه در مدتي كه تصدي رياس��ت 
س��ازمان جهاد كش��اورزي سيس��تان و بلوچستان را 
بر عهده داش��تند موفقيت اين ط��رح را تجربه كرده 
اند و در همين راس��تا نيز يک ابلاغ به عنوان مجري 
طرح ش��بکه هاي فرع��ي آبياري و زهکش��ي غرب و 
شمالغرب كشور براي رياست سازمان جهاد كشاورزي 
آذربايجان ش��رقي صادر كرده اند لذا در همين راستا 
كميت��ه برنامه ريزي و كميته اجرائي در هر اس��تان 
ايجاد شده اس��ت و راه اندازي ستاد زراعت چوب به 

همين دليل است.

فتحی اضافه كرد: در بخش كش��اورزي به اين باور 
رسيده ايم كه بايد از اجراي الگويي و آزمايشي خارج 
ش��ويم و اج��ازه بدهيم ك��ه بهره برداران مس��تقيما 
ب��ه فعاليت بپردازند و اين مس��ئله تنه��ا به يک نگاه 
تسهيلات محور نياز دارد كه در قالب كمک هاي فني 

و اعتباري انجام شود.
وي ترويج بيمه در زراعت چوب را نيازمند فرهنگ 
سازي دانست و يادآور شد: مديريت هماهنگي ترويج 
كشاورزي و روابط عمومي بايد نسبت به اطلاع رساني 

و آموزش در اين حوزه به صورت جدي اقدام كند.
رئيس سازمان جهاد كش��اورزي آذربايجان شرقي 
اظهار كرد: در س��طح استان ۱۱۴ هزار هکتار مستعد 
زراع��ت چوب وجود دارد كه از اي��ن ميزان ۴۰ هزار 
هکتار مس��تثنيات و ۷۴ ه��زار هکتار نيز اراضي ملي 
اس��ت لذا بايد ميزان نياز به چوب در استان را احصا 
كرده و بر اس��اس اين نيازمندي، ميزان كشت چوب 

را مشخص كنيم.
فتحی افزود: بايد برنامه كش��وري ابلاغ ش��ده را با 
توجه به شرايط استاني تدوين كنيم، برنامه كشوري 
كه در اين حوزه براي ۵ س��ال آين��ده در نظر گرفته 
شده، كشت چوب در سطحي نزديک به يک ميليون 
هکتار اس��ت ك��ه ۶۰۰ ه��زار هکتار آن در اس��تان 
خوزس��تان بوده و مابق��ي آن براي اس��تانهای ديگر 

خواهد بود.
وی ب��ا ذك��ر اين نکته ك��ه مراك��ز تحقيقاتی بايد 
همکاري لازم را داش��ته و مشخص كنند كه از كدام 
نهال و روش تکثير اس��تفاده شود تا عملکرد بهتري 
در اي��ن زمينه ص��ورت گيرد بيان ك��رد: اگر بتوانيم 
ش��رايط را براي حضور بخ��ش خصوصي مهيا كنيم، 
زراعت چوب حوزه اي است كه درآمدزايي بسيار قابل 

توجهي دارد.
فتحی، هدف از تشکيل اين كميته را كاهش ميزان 
مص��رف آب در اجراي طرح زراعت چوب دانس��ت و 
گفت: كاهش استفاده از منابع مختلف و كوتاه كردن 
زمان برداش��ت در مقابل افزايش بهره وري مي تواند 
زراع��ت چ��وب را براي س��رمايه گذاران ني��ز داراي 
جذابيت كن��د و اين امکان را مهي��ا كند تا از طريق 

بخش خصوصي طرح را پيش ببريم.
وي ادام��ه داد: ب��ا عنايت ب��ر اينکه توس��ط وزير 
جهادكش��اورزي ب��راي زراعت چ��وب مجري تعريف 
شده و در استانها نيز كميته برنامه ريزي با مسئوليت 
جهادكشاورزي پيش بيني شده است لذا اولين جلسه 
كميته اس��تاني زراعت چوب با حض��ور اعضا محترم 
كميته تشکيل شد تا وضعيت زراعت چوب در استان 
و اقدامات انجام يافته درگذش��ته تشريح و مقرر شد 
در قال��ب كمک هاي فني واعتباري پش��تيباني هاي 
تس��هيلاتي از اين نوع زراعت با شناسايي محل هاي 
مس��تعد در راس��تاي تامين مواد اوليه صنعت چوب 
و ب��ا ه��دف صيانت از جنگلها و ايج��اد ارزش افزوده 

صورت پذيرد.

رئیس س�ازمان راه�داری و حمل ونق�ل جاده ای با بی�ان اینکه 
نگهداری ش�بکه راه های به ۲۵۰ هزار میلی�ارد تومان اعتبار نیاز 
دارد، از صدور مجوز واردات ۳۷۰ دس�تگاه ماشین آلات راهداری 

خبر داد.
به گزارش ایرنا از وزارت راه و شهرس��ازی، »داریوش امانی« در نشست 
مشترک با سردار »نوری نژاد« رئیس قرارگاه مبارزه با سرقت فراجا گفت: 
نگهداش��ت شبکه راه های کش��ور به ۲۵۰ هزار میلیارد تومان اعتبار نیاز 
دارد و با وجود کمبود اعتبارات، س��الیانه اقدام��ات مؤثری در این حوزه 

انجام می شود.
وی با اش��اره به ارائه خدماتی مانند تامین روشنایی، خط کشی، علائم، 
روکش و لکه گیری آس��فالت برای نگهداشت راه ها، عنوان کرد: با توجه به 
شاخص هایی مانند افزایش جمعیت و تعداد خودرو، کمبود منابع اعتباری 

مانع ارائه اقدامات مناسب تر در حوزه ایجاد و نگهداشت راه ها می شود.
امانی با اش��اره به س��ن بالای ماش��ین آلات راهداری به عن��وان یکی از 
ابزارهای اصلی کار حوزه راهداری، افزود: س��الیانه اعتباراتی برای اورهال 
کردن و بازسازی این ماشین آلات هزینه می شود، ضمن این که با استفاده 
از ظرفیت های موجود برای واردات ماش��ین آلات راهداری، مجوز واردات 
۳۷۰ دس��تگاه ماش��ین آلات راهداری صادر شده اس��ت و نوسازی چهار 

استان نزدیک به هفت هزار میلیارد تومان اعتبار نیاز دارد.
رئیس سازمان راهداری و حمل ونقل جاده ای با اشاره به این که بیش از 

۹۹.۹ درصد حمل ونقل جاده ای کش��ور در اختیار بخش خصوصی بوده و 
با ظرفیت این حوزه در حال فعالیت اس��ت، استفاده از این ظرفیت برای 

خدمات رسانی را نیازمند تسهیل گری و سیاستگذاری برشمرد.
وی اظهار داشت: بیش از ۸۵ درصد حمل ونقل کشور در بستر جاده ها 
در ح��ال انجام بوده و با ح��دود ۴۳۰ هزار کامیون و ۶۰۰ هزار راننده در 
بخ��ش بار، ۱۲۰ هزار ناوگان مس��افری و نزدیک به ۱۵۰ هزار راننده این 

حوزه در ارتباط هستیم و به مردم خدمت رسانی می شود.

تلاش ها و خدمات س��ازمان راهداری و حمل و نقل جاده ای قابل تقدیر 
است

رئیس قرارگاه مبارزه با سرقت فراجا نیز در این نشست گفت: تلاش ها 
و خدم��ات س��ازمان راهداری و حمل ونقل ج��اده ای در حوزه جابه جایی 
مس��افر، حمل ونقل و ترانزیت کالا و ایفای نقش در تامین نیازمندی های 

مردم قابل تقدیر است.
سردار نوری نژاد با اشاره به این که با بهره گیری از ظرفیت دوربین های 
پایش تصویری، ضریب ایمنی در س��طح محوره��ای مواصلاتی در حال 
گسترش و افزایش است، بیان داشت: با وجود کمبودها و موانع بودجه ای و 
اعتباری، نیروهای سازمان راهداری در سطح محورهای مواصلاتی به ویژه 

در ایام زمستان خدمات بی منتی را به مردم ارائه می کنند.
وی، تعامل و ارتباطات کاری فرماندهی انتظامی در حوزه های تخصصی 
مختلف با س��ازمان راهداری را بس��یار گس��ترده عنوان کرد و با اشاره به 
اهمیت بهره گیری از س��امانه های سازمان راهداری و حمل ونقل جاده ای 
در افزای��ش ایمنی و کاهش آمار وقوع جرائم، گفت: اس��تفاده از ظرفیت 
سامانه های نظارت تصویری در سطح محورهای مواصلاتی به کمک پلیس 

آمده است.
به گزارش ایرنا، در ۹ماهه امس��ال روکش آس��فالت تقویتی، حفاظتی 
و درزگی��ری و لکه گیری در ۱۷ هزار و ۳۴۵ کیلومتر از راه های ش��ریانی 

انجام شده است.

رئیسسازمانراهداریوحملونقلجادهای:

نگهداریراههایکشوربه۲۵۰هزارمیلیاردتوماناعتبارنیازدارد

ضرورت ترسيم نقشه نهال كاری مختص آذربايجان شرقی
درجلسهویژهستادزراعتچوباستانعنوانشد؛

اعلامآمادگیسازمانمدیریتوبرنامهریزیاستانجهتاستفادهازظرفیتسرمایهگذاراناینحوزه

معاون وزیر جهاد کشاورزی مطرح کرد

 حذف ۲۰۰ كد تعرفه از فهرست ارز ترجيحی
در ۹ ماه امسال

غلامرضا فتحعلی مطرح کرد:

طرح بازاريابی، لوكوموتيو كِشنده طرح راهبردی كسب و كار 
بانک سينا است

معاون وزیر جهاد کش�اورزی گفت: کالاهایی که کمترین 
تأثیر را در س�فره مردم داشتند از تالار ۱ به تالار ۲ منتقل 
ش�دند. ط�ی ۹ ماه اخیر تقریب�اً بیش از ۲۰۰ ک�د تعرفه از 
دریافت ارز ترجیحی خارج ش�د و در فهرست کالاهایی با 
ارز نیمای�ی قرار گرفت بدون اینکه مش�کل خاصی در این 
کالاها داشته باشیم. البته یک مورد خاص حبوبات بود که 

به دلیل چالش در بازار دوباره از تالار ۲ به ۱ برگشت شد.
به گ��زارش ایس��نا، احمدخانی ن��وذری در هفتمین نشس��ت 
مش��ترک کمیس��یون کش��اورزی و صنایع تبدیلی اتاق بازرگانی 
تهران به اقدامات انجام شده وزارت جهاد کشاورزی اشاره کرد و گفت: از سال ۱۳۹۷ به بعد دولت ابتدای هر 
سال سقف بودجه ای برای وزارتخانه هایی که ارز ترجیحی و نیمایی دریافت می کنند،   مشخص می کند. ابتدای 
سال بودجه ای برای وزارت جهاد تعیین شد که حدود ۱۵ میلیارد یورو ارز ترجیحی و ۱.۵ میلیارد یورویی ارز 
نیمایی بود. وی ادامه داد: در ابتدای س��ال ۱۴۰۲ وزارت جهاد کش��اورزی با انباشت بدهی  کالاهایی که سال 
گذش��ته وارد شده و هزینه ارزی آن پرداخت نش��ده مواجه شد و همچنین به بودجه ای برای تامین کالاهای 
مورد نیاز س��ال ۱۴۰۲ نیاز داشت. وزارت جهاد بودجه ای را پیشنهاد می دهد که بانک مرکزی با آن موافقت 
نمی کند. در چند مرحله رفت و برگشت در نهایت حدود ۱۵ میلیارد یورو ارز ترجیحی و ۱.۵ میلیارد یورویی 
ارز نیمایی برای وزارت جهاد کشاورزی تعیین شد که البته مشروط بر این شد که باید ۳.۴ میلیارد یورو از این 
۱۵ میلیارد یورو از منابع عراق و منابع ترکیه برداشت شود در غیر این صورت بودجه عدد دیگری خواهد بود. 
معاون توس��عه بازرگانی وزارت جهاد کش��اورزی افزود: بعد از سه ماه به این نتیجه رسیدیم که باید در بودجه 
وزارت جهادکشاورزی بازنگری شود تا بتوانیم نیازهای سال جاری را پاسخ دهیم. نیازهای سال جاری  نیز متاثر 

از یک تصمیم جدی افزایش تولید خصوصا در حوزه طیور بود.
وی اضافه کرد: ابتدای سال آمار ماهیانه جوجه ریزی ۱۰۰ میلیون قطعه بود. این عدد در تابستان به ۱۴۰ 

میلیون قطعه رسید و امروزه هدف گذاری جوجه ریزی به ۱۵۰ میلیون قطعه رسیده است.
معاون توس��عه بازرگانی وزارت جهاد کشاورزی به جلس��ات وزارت جهاد با بانک مرکزی در جهت مدیریت 
مصارف ارزی اش��اره کرد و گفت: کالاهایی که کمترین تأثیر را در س��فره مردم داش��تند از تالار ۱ به تالار ۲ 
منتقل شدند. طی ۹ ماه اخیر تقریباً  بیش از ۲۰۰ کد تعرفه از دریافت ارز ترجیحی خارج شد و در فهرست 
کالاهایی با ارز نیمایی قرار گرفت بدون اینکه مش��کل خاصی در این کالاها داش��ته باش��یم. البته یک مورد 
خاص حبوبات بود که به دلیل چالش در بازار دوباره از تالار ۲ به ۱ برگش��ت ش��د. در این بخش توانس��تیم 
کالاهایی مانند چای را به تالار دوم ببریم و از این منظر نیز توانستیم بالغ بر ۲ میلیارد یورو از مصارف ارزی 

را مدیریت کنیم.
وی  همچنین به سیس��تمی س��ازی ثبت سفارش را نیز اشاره کرد و گفت: سیستمی شدن ثبت سفارش ها 
نیز از موضوعات دیگری بود که پیگیری ش��د تا  بازرگانان در صف های طولانی بانک مرکزی برای اخذ مجوز 
نمانن��د. خان��ی نوذری در بخش دیگری از صحبت هایش به واردات چای نیز اش��اره کرد و گفت: بر اس��اس 
برنامه ریزی های انجام شده ۵۰ درصد چای وارداتی از سریلانکا و ۵۰ درصد مابقی دیگر از طریق هند و کنیا 

انجام خواهد شد.  برای شب عید نیز ثبت سفارش و واردات چای از هندوستان انجام می شود.

عص�رآزادی/ س�رویس بانک و بیم�ه:  مدیرعامل بانک 
سینا در همایش آموزش�ی بازاریابی این بانک با تأکید بر 
ق در این  اهمیت نظام بازاریابی و استفاده از نیروهای خلّا
حوزه، طرح بازاریابی را پیشران طرح راهبردی کسب وکار 

بانک دانست.
عصرآزادی- نوید حیدرپور ، غلامرضا فتحعلی، مدیرعامل بانک 
س��ینا در همایش آموزشی نظام بازاریابی که با حضور مدیران و 
رؤس��ای دوایر برنامه ریزی و بازاریابی مناطق برگزار شد، با بیان 
اینکه بازاریابی مؤثر باید منطبق بر تکنیک ها و قابلیت های مورد 

نیاز فضای کس��ب و کاری باش��د، اظهار داش��ت: تمام کارکنان دوایر بازاریابی بانک س��ینا، باید حضور فعّال و 
اثرگذاری در فعالیت های اقتصادی بانک داشته باشند و با درک قابلیت ها و ظرفیت های موجود، در حوزه هایی 

که بانک حضور کمرنگی دارد، آن را شناسایی و تقویت کنند.
فتحعلی با اش��اره به ضرورت استفاده از افراد باتجربه و کارآزموده در دوایر بازاریابی مناطق، افزود: بازاریابی 
فعّال، انتقال دانش و ایده های جدید اس��ت و لازم اس��ت تا کارشناسان بازاریابی با درک صحیح از فرصت های 

بانک، به دنبال ارائه محصولات و معرفی آن ها به گروه های هدف باشند.
مدیرعامل بانک سینا تصریح کرد: در شرایط رقابتی امروز لازم است تغییرات اساسی در روش های بازاریابی، 
مدیریتی و رفتار با مش��تری ایجاد ش��ود و بانکی موفق خواهد بود که منطبق بر تکنیک های جدید و با ابتکار 

عمل، منابع ارزان قیمت بیشتری جذب کند.
وی در بخش دیگری از سخنان خود به بازاریابی نوین اشاره کرد و خاطرنشان ساخت: با استفاده از ابزارهای 
جدی��د و تغیی��ر رویکرد در بازاریابی می توانیم س��طح بهره وری بانک را بالا ببریم و با توس��عه نظام بازاریابی، 

موجبات سوددهی بیشتر بانک را فراهم آوریم.
فتحعلی لازمه موفقیت و کسب دستاوردهای جدید در بانک سینا را تقویت طرح بازاریابی برشمرد و گفت: 
برای حصول موفقیت های بیش��تر، تجهیزات و زیرس��اخت های مورد نیاز برای تبدیل س��ریع ایده به محصول 

فراهم شده است.
وی با اشاره به سیاست های عملیاتی بانک سینا در سال آینده، افزود: یکی از سیاست ها و اولویت های اصلی 
این بانک در ادامه مسیر، حرکت به سمت ارائه خدمات مشاوره ای و راه اندازی سوپرمارکت های مالی در شعب 

است و این موضوع در دستور کار بانک قرار گرفته است.
وی نظارت مس��تمر در تخصیص منابع را یکی از عوامل مهم و بنیادی در نظام بازاریابی دانس��ت و در ادامه 
با اش��اره به اهداف و اس��تراتژی های بانک در طرح تحول سه ساله، خواستار تلاش مضاعف کلیه کارکنان در 

جهت تحقق اهداف این طرح شد.
گفتنی اس��ت همایش آموزش��ی نظام بازاریابی بانک س��ینا در روزهای ۲۳ و ۲۴ دی ماه با محوریت طرح 
مباحثی چ��ون »هدفمندی بازاریاب��ی«، »بازاریابی زنجیره ای«، »هوش��مندی در تخصیص منابع«، »فروش 
بهره ور«، »بازاریابی جذب« و در نهایت »س��ودآوری« از طریق اس��اتید و مدرس��ان حوزه بازاریابی و فروش 
 در س��الن اجتماع��ات س��اختمان مرکزی ای��ن بانک با نظ��ارت معاونت برنامه ریزی و توس��عه کس��ب وکار 

برگزار شد.

صاحبان كسب و كار از »تيمچه« بانک صادرات ايران 
تسهيلات سه ماهه می گيرند

عصرآزادی/ س�رویس بانک و بیمه: 
مش�تریان حقیقی و حقوقی، صاحبان 
مش�اغل و کس�ب و کار می توانن�د با 
حداقل سه ماه سپرده گذاری در شعب 
بانک ص�ادرات ایران، ب�ه میزان ۲۵۰ 
درصد معدل موج�ودی در قالب طرح 
جدید »تیمچه«، تس�هیلت سه ماهه 

دریافت کنند.
عص��رآزادی- فروغ پیم��ان، این بانک با 

هدف تس��هیل پرداخت تس��هیلات کوتاه مدت برای صاحبان کس��ب و کار و مش��اغل، طرح 
جدید تس��هیلاتی »تیمچه« را به ش��عب خود ابلاغ کرد که بر اساس آن مشتریان حقیقی و 
حقوقی، صاحبان مش��اغل و کس��ب و کار می توانند با حداقل سه ماه سپرده گذاری در شعب 
بانک صادرات ایران، به میزان ۲۵۰ درصد معدل موجودی تسهیلات سه ماهه دریافت کرده و 
بلافاصله با تسویه آن در سررسید و نگاهداشت موجودی، به فواصل سه ماهه متوالی تا ۵۵۰ 

درصد میانگین سپرده خود، این تسهیلات را تمدید کنند.
حداقل مبلغ س��پرده گذاری در این طرح، یک میلیارد ریال اس��ت و حداقل تس��هیلات دو 
میلیارد و ۵۰۰ میلیون ریال و حداکثر تسهیلات ۳۰ میلیارد ریال در هر دوره تعیین و دامنه 

بازپرداخت این تسهیلات بین ۲ تا ۶ ماه به صورت یکجا در سررسید اعلام شده است.
صاحبان مشاغل و کسب و کار با افتتاح حساب یک میلیارد ریالی در شعب بانک صادرات 
ایران در قالب این طرح و در پایان ماه س��وم، می توانند تس��هیلات س��ه ماهه به میزان ۲۵۰ 
درص��د معدل موج��ودی خود دریافت کنند. در صورت حفظ موجودی در ماه شش��م ضمن 
تس��ویه تس��هیلات اول، می توانند به میزان ۳۵۰ درصد میانگین س��پرده و در صورت ادامه 
سپرده گذاری و تسویه وام قبلی، در ماه های نهم و دوازدهم نیز به ترتیب ۴۵۰ درصد و ۵۵۰ 

درصد میانگین موجودی حساب خود را در دوره های بازپرداخت سه ماهه، دریافت کنند.

معاون مدیرعامل در امور فناوری اطلاعات:

سامانه چک ديجيتال)چکاد( به زودی در بانک مسکن 
راه اندازی می شود

عصرآزادی/ س�رویس بانک و بیمه: 
دکتر رس�ول لطف�ی مع�اون فناوری 
اطلعات بانک مس�کن از پیاده سازی 
خدم�ت چک دیجیتال در بس�ترهای 
مختلف این بانک و عملیاتی شدن آن 
پ�س از طی مراحل آزم�ون و دریافت 
گواهینامه ه�ای لازم از بان�ک مرکزی 

خبر داد.
به گ��زارش پایگاه خبری بانک مس��کن 

– هیبن��ا ، عضو هیات عامل بانک مس��کن گفت: س��امانه چک دیجیت��ال در حال حاضر بر 
 )PWA(و نسخه تحت وب همراه بانک )ios روی بس��تر همراه بانک)شامل نسخ اندروید و

پیاده سازی شده و در آینده نزدیک نیز در درگاه اینترنت بانک قرار خواهد گرفت.
وی اظهار داشت: این سامانه در فرایند دریافت گواهینامه های مورد نیاز از بانک مرکزی قرار 
دارد که پس از انجام آزمون ها، جهت بهره برداری مشتریان در درگاه های مجازی فعال خواهد 
ش��د. دکتر لطفی افزود: بانک مرکزی به منظور تامی��ن مقدمات گردش چک های دیجیتال 
در کش��ور، زیرس��اخت لازم جهت ص��دور و تبادل چک های الکترونیک��ی، مبتنی بر امضای 

الکترونیکی را فراهم و در اختیار بانک ها و مشتریان شبکه بانکی قرار داده است.
وی ادامه داد: رویکرد اصلی این سامانه، به حداقل رساندن مخاطرات و کاستی های موجود 
در فرآیندهای چک کاغذی و ارائه روشی امن و در عین حال ساده برای مشتریان و بانک ها 
اس��ت. در همین راستا بانک مسکن نیز نس��بت به راه اندازی خدمت چک دیجیتال )چکاد( 
در درگاه همراه بانک خود اقدام کرده اس��ت که تمامی الزامات و نیازهای مشتریان مرتبط با 

موضوع چک در آن مد نظر قرار گرفته است.
چک دیجیتال نوع جدیدی از چک اس��ت که س��رعت، دقت و امنیت بیشتری در عملکرد 
و نقد ش��وندگی نس��بت به چک های کاغذی دارد؛ تمام قوانین چ��ک کاغذی برای آن قابل 

اجراست و با یک امضای الکترونیک اعتبار پیدا می کند.

بازديد رييس مركز ارتباطات و اطلاع رسانی وزارت 
راه و شهرسازی از بانک مسکن

عصرآزادی/ س�رویس بانک و بیمه: 
دکت�ر وحی�د قربان�ی ریی�س مرک�ز 
ارتباطات و اطلع رسانی وزارت راه و 
شهرسازی در جریان دیدار با مهندس 
وحی�د ایمان�ی سرپرس�ت مدیری�ت 
ام�ور روابط عمومی و ح�وزه مدیریت 
بانک مس�کن از اقدامات این بانک در 
ح�وزه اطلع رس�انی و روابط عمومی 
به خصوص طرح نهضت ملی مس�کن 

قدردانی کرد.
به گزارش پایگاه خبری بانک مس��کن- هیبنا ؛ دکتر قربانی با بیان اینکه در دوره مدیریت 
دکتر س��ید عباس حس��ینی مدیرعامل بانک مسکن، این بانک توانس��ته تصویری متفاوت و 
جدی��د از ظرفیت ها و خدمات خود در حوزه بانکی و مس��کن ارائه دهد گفت:این تحرک در 
ابعاد مختلف رس��انه ای و اطلاع رس��انی و به ویژه در تعامل با مس��ئولان مرتبط و مشتریان 
بانک کاملا مشهود و قابل توجه است. وی افزود: روابط عمومی وزارت راه و شهرسازی و بانک 
مسکن نقش بسیار مهمی در بازتاب عملکرد و اقدامات تاثیرگذار دولت در حوزه مسکن و به 
ویژه در تراز ابر پروژه طرح نهضت ملی مسکن دارد.از همین رو در این حوزه باید با بهره گیری 
از شیوه های نوین ارتباطی و رسانه ای جامعه را نسبت به اقدامات بزرگ صورت گرفته در این 
زمینه آگاه کنیم. رییس مرکز ارتباطات و اطلاع رسانی وزارت راه و شهرسازی با بیان اینکه 
کار  و خدمات ارزنده ای در مجموعه وزارت راه و بانک مسکن انجام می شود گفت: باید در هر 
پروژه جنبه های تبلیغاتی و اطلاع رس��انی را در نظر گرفت تا مردم به درس��تی از آنها با خبر 
شوند چرا که وظیفه ما در حوزه اطلاع رسانی این است که با تبیین دستاوردها و خدمات و 
رفع شبهات، امید را در دل مردم زنده کنیم.به این منظور با مشارکت بانک مسکن از ظرفیت 

همه اجزای بدنه وزارتخانه برای اطلاع رسانی استفاده می کنیم.
وحی��د قربانی در ادامه از بخش های مختلف مدیریت امور روابط عمومی و حوزه مدیریت 

بازدید کرد و در دیداری صمیمانه با کارکنان این مدیریت به گفتگو پرداخت.

رای كميسيون تلفيق به حذف ۵۰ همت از درآمدهای 
هدفمندی يارانه ها

 کمیس�یون تلفیق در مصوبه ای۵۰ همت از منابع درآمدی هدفمندی یارانه ها در 
سال آینده کاهش دادند.

ب��ه گزارش خبرن��گار پارلمانی ایرنا، کمیس��یون تلفیق در مصوبه عصر یکش��نبه خود ۵۰ 
همت)ه��زار میلیارد تومان( از درآمدهای هدفمندی یارانه ها موضوع تبصره ۱۴ لایحه بودجه 
س��ال ۱۴۰۳ را کاهش داد. دولت در لایحه بودجه سال ۱۴۰۳ علاوه بر منابع قبلی درآمدی 
هدفمن��دی یارانه ها ۴۰ درصد از درآمدهای حاصل از فروش گاز ال پی جی و گازهای فرعی 
همچ��ون ات��ان، بوتان، گوگرد، .. را ب��ه هدفمندی یارانه ها اختص��اص داده بود. طبق مصوبه 
کمیس��یون تلفیق بنا ش��د تا ۴۰ درصد از درآمدهای حاصل از فروش گاز ال پی جی که به 
هدفمندی یارانه ها اختصاص داده شده بود برای گازرسانی به نقاط مختلف کشور هزینه شود. 
این مصوبه کمیس��یون اعتراض نماینده دولت و تعدادی از نمایندگان و اعضای کمیسیون را 
در پی داشت. دولت و تعدادی از اعضای کمیسیون بر این اعتقاد بودند که حذف ۵۰ همت از 
درآمدهای هدفمندی یارانه ها باعث به هم خوردن جدول این بخش برای سال آینده خواهد 
ش��د. نماینده دولت در جلسه کمیسیون معتقد بود که این مصوبه کمیسیون تلفیق برخلاف 
برنامه هفتم اس��ت و نیاز به دو سوم رای دارد اما توجیه اعضای کمیسیون این بود که برنامه 

هفتم هنوز نهایی نشده است که این مصوبه نیاز به دو سوم آرا داشته باشد.


